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Z Á P I S
z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Kunratice konaného

v     pátek 15. prosince 2017 od 19:00 hodin   v zasedací místnosti Obecního úřadu Kunratice

Zahájení: Pan starosta obce přivítal všechny přítomné na veřejném zasedání zastupitelstva obce

Přítomni: Milan Götz, Zdeněk Liška, Marcela Pažoutová, Miroslav Liška, Jiřina Lukášová, Miroslava Mervová,
Mgr. Jana Runkasová.

Nepřítomni: Miloslav Götz a Milan Franc – omluveni, Jiřina Lukášová – oznámila pozdější příchod

Zastupitelstvo obce je usnášení schopné.

Určení  ověřovatelů
zápisu:

Ověřovateli zápisu jsou určeni paní Marcela Pažoutová a pan Miroslav Liška.

Určení zapisovatelky: Zapisovatelkou je určena paní Miroslava Pospíchalová

Návrh programu a jeho schválení:

1. FCC – cenová příloha ke smlouvě o dílo č. S005801572 pro rok 2018

2. Povolení výjimky ze zákazu vjezdu vozidel nad 12 t

3. Rozpočtové provizorium

4. Rozpočtová opatření 2017

5. Různé:

 Všeobecné informace o chodu obce

 Odměňování členů zastupitelstva obce

 KSS LK – revitalizace aleje „na zkratce“

 ZŠ a MŠ – rozpočtový výhled

 Zhodnocení Programu rozvoje obce

6. Diskuse

Hlasovalo: 6 Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 Program jednání zastupitelstva byl přijat.

K     bodu programu č. 1 – FCC – cenová příloha ke smlouvě o dílo č. S005801572 pro rok 2018:  
Pan starosta seznámil  zastupitelstvo s dodatkem ke smlouvě o dílo.  Každoročně uzavíráme se společností FCC
Environment (dříve .A.S.A.) dodatek ke smlouvě, kterým je ceník služeb. Cena se po čtyřech letech zvýšila a my tak
museli schvalovat novou vyhlášku o poplatku za odpad, která bude od nového roku účinná.

Usnesení číslo
82/2017

Zastupitelstvo  obce  Kunratice  po  projednání  schvaluje  cenovou  přílohu  pro  rok  2018  
ke smlouvě o dílo č. S005801572 uzavřenou se společností FCC Česká republika, spol. s r. o.,
IČ  45809712,  se  sídlem  Ďáblická  791/89,  182  00  Praha  82  a  pověřuje  starostu  obce  
k jejímu podpisu.

Hlasovalo: 6 Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 2 – Povolení výjimky ze zákazu vjezdu vozidel nad 12 t:  
Pan starosta seznámil  zastupitelstvo se žádostmi o povolení  výjimky od autodopravců.  Jedná se o výjimku ze
zákazu vjezdu přes přechod do Bogatynie. Nově byla osazena zákazová značka 12 t. V  minulosti na základě našeho
souhlasu vydával  odbor dopravy MěÚ Frýdlant výjimku.  V tuto chvíli  ještě není jasné, zdali  se výjimky budou
udělovat,  
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ale rád bych Vás požádal o souhlas pro navržené autodopravy, abychom byli na případné žádosti připraveni.

Usnesení číslo
83/2017

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání souhlasí  s udělením roční výjimky z  místní
úpravy  následujícím  žadatelům:  FRYDAP,  Kotě79,  KOTRLA,  KS  Kutílek,  Uhelné  sklady
Arnoltice a Autodoprava Hanzl.

Hlasovalo: 6 Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 3 –   Rozpočtové provizorium:
Pan starosta  seznámil  zastupitele  s pravidly  rozpočtového provizoria.  Jedná  se  opět  o  každoroční  záležitost.  
Není-li  schválen  rozpočet  na  následující  rok  před  31.  prosincem,  musí  být  stanovena  pravidla  rozpočtového
provizoria, jimiž se obec řídí do doby schválení rozpočtu. Neschválení těchto pravidel nebo jejich pozdní schválení
je porušení zákona č. 250/2000 Sb. o rozpočtových pravidlech územně samosprávných celků a jedná se o správní
delikt, za který může být uložena i pokuta. V minulosti jsme určovali rozpočtové provizorium jako 1/12 čerpání
rozpočtu, což však není podle nového výkladu optimální. Proto jsme na úpravu pravidel rozpočtového provizoria
přistoupili.

Usnesení číslo
84/2017

Zastupitelstvo  obce Kunratice  po projednání  schvaluje  v  souladu s  §  13,  odst.  1,  zák.  
č.  250/2000  Sb.,  o  rozpočtových  pravidlech  územních  rozpočtů,  následující  pravidla
rozpočtového provizoria:

 Rozpočtové  provizorium  je  stanoveno  ve  výši  schváleného  rozpočtu  roku  2017  
a závazným ukazatelem jsou paragrafy  platné rozpočtové skladby, přičemž  budou
hrazeny  pouze  nutné  výdaje  zabezpečující  plynulý  provoz  obce  a  její  příspěvkové
organizace.

 Během platnosti rozpočtového provizoria mohou být hrazeny výdaje na již započaté
investiční a smluvně podložené nebo rozpracované či schválené akce z minulého roku.

 Během platnosti  rozpočtového  provizoria  je  možno hradit  i  výdaje  na  mimořádné
havarijní a krizové situace.

 Rozpočtové provizorium platí do doby schválení rozpočtu.

 Rozpočtové příjmy a výdaje uskutečněné v době rozpočtového provizoria se stávají
příjmy a výdaji rozpočtu po jeho schválení.

Pravidly  rozpočtového  provizoria  se  bude  obec  Kunratice  řídit,  nedojde-li  ke  schválení
rozpočtu pro rok 2018 před 1. lednem rozpočtovaného roku.

Hlasovalo: 6 Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 4 – Rozpočtová opatření 2017:  
Pan  starosta  seznámil  zastupitelstvo  s rozpočtovými  opatřeními  podle  přílohy.  Jde  o  mzdové  prostředky
pracovníků VPP za  říjen  ve  výši  69.037,-  Kč.  Další  je  účelová neinvestiční  dotace z  rezortu  MVČR poskytnutá
prostřednictvím Libereckého kraje na výdaje Jednotky požární ochrany ve výši 6.332,- Kč na PHM a služby. Stejně
jako  každý  rok  
v prosinci žádám zastupitelstvo o pověření k provedení dalších rozpočtových opatření, které bude nutné provést 
do konce roku. Zde očekáváme ještě poskytnutí dotace na druhou etapu rekonstrukce kulturáku.

Usnesení číslo
85/2017

Zastupitelstvo  obce Kunratice po projednání  schvaluje rozpočtová opatření  dle přílohy  
č.  8/2017.  Tato  příloha  je  součástí  zápisu.  Zároveň  pověřuje  starostu  k  provedení
nezbytných rozpočtových opatření do konce roku 2017 s jejich následnou kontrolou v roce
2018.

Hlasovalo: 6 Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu RŮZNÉ – Všeobecné informace o chodu obce:  
Pan starosta poskytl Zastupitelstvu na vědomí následující informace.

 Oprava chodníků – Podal jsem žádost na využití odměny za ocenění Skokan roku v soutěži Vesnice roku,
kdy jsem do záměru uvedl  opravu chodníků před hřbitovem, kolem kulturáku a  pod školkou.  Termín
realizace je stanoven do konce listopadu 2018.

 Myslivecké sdružení – Žádost o podporu při výstavbě pomníku sv. Huberta  – Obdrželi  jsme dopis od
Mysliveckého  sdružení  Kunratice  –  zahrady,  v němž  nás  žádají  o  finanční  podporu  záměru  výstavby
pomníku svatého Huberta, který je patronem myslivců. Pomník by měl stát na sedmi cestách a bude ho
tvořit dubový kmen s vyřezanými loveckými motivy a soška sv. Huberta a bude zde i lavička. Rád bych to
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vyřešil při schvalování rozpočtu.
Mgr. Jana Runkasová – a kolik by to stálo?
Starosta – odhad nákladů je asi 40 tisíc.

 Pozvání na vánoční besídku – v úterý 19. prosince zve školka a škola na tradiční vánoční besídku, která
začíná v 16:00 hodin na sále Kulturního domu.

 Studie proveditelnosti chodníku –  Objednali jsme geodetické práce na zaměření chodníku po celé obci.
Geodetické výstupy, které by měli být k dispozici na jaře roku 2018, poslouží projektantům k vypracování
studie proveditelnosti.

 Kompostéry – V poslední době distribuujeme kompostéry mezi spoluobčany. Tuto agendu si na sebe vzal
pan místostarosta. Do 15. února musíme předat podepsané smlouvy na DSO Mikroregion Frýdlantsko.

 GDPR – ochrana osobních údajů – v týdnu jsme měli  zasedání mikroregionu, kde jsme probírali  nové
nařízení EU. Zkráceně řečeno, od května 2018  nebudeme moci uvádět žádné osobní údaje k osobám.
V následujících měsících budou probíhat semináře na toto téma, takže podrobnosti se dozvím později, ale
již nyní se kolem této záležitosti strhává velký humbuk.

Miroslav Liška – a když půjde o veřejný majetek?
Starosta – na zastupitelstvu údaje řekneme, ale viset to nikde nemůže, jen uzamčené v trezoru.

Zastupitelstvo obce Kunratice po projednání bere poskytnuté informace na vědomí.

K     bodu programu RŮZNÉ – Odměňování členů zastupitelstva obce:  
Pan  starosta  informoval  zastupitelstvo  o  novele  nařízení  vlády  o  výši  odměn  členů  zastupitelstev  územních
samosprávných celků, které upravuje odměňování uvolněných i neuvolněných zastupitelů obcí a měst. Od prvního
ledna se ruší NV č. 37/2003 Sb. a začne platit nařízení č. 318/2017. Dojde tak k  navýšení odměn nejen starostům, 
ale nově se podle tohoto nařízení mohou odměňovat i ostatní členové zastupitelstva. Neuvolněný zastupitel má
nově nárok až na 1.230,- Kč. Zastupitel, který je zároveň členem výboru má nárok až na 2.049,- Kč. Samozřejmě se
jedná  
o výdej z rozpočtu obce, na který nám stát nepřidá, ale máte na něj nárok. U uvolněných zastupitelů proběhne
změna automaticky, ale u neuvolněných musí projít  schválením zastupitelstva. Tento bod je proto bez návrhu
usnesení a prosím Vás o Vaše návrhy.
Miroslav Liška – to je ono. Přidejte jim, ale zaplaťte jim to sami.
Starosta – ano jde to z rozpočtu obce. Je to jen na nás.

Usnesení číslo
86/2017

Zastupitelstvo  obce  Kunratice  po  projednání  bere  informace  o  změnách  v odměňování
zastupitelů na vědomí a ponechává odměny zastupitelů beze změn.

Hlasovalo: 6 Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu RŮZNÉ – KSS LK – revitalizace aleje „na zkratce“:  
Pan starosta seznámil zastupitelstvo se záměrem Krajské správy silnic Libereckého kraje, která chce revitalizovat
alej  kolem  silnice  III/03512.  Jde  o  silnici,  které  říkáme  „zkratka“.  Projekt  na  revitalizaci  připravuje  Agentura
regionálního rozvoje, s níž jsme plánované výsadby konzultovali. Na pravé straně směrem od obce by mělo dojít
k výsadbě nových stromů, které budou umístěny na pozemcích ve vlastnictví obce. V současnosti pronajímáme
tyto pozemky společnosti AGROFANDA. V horní  části zkratky dojde ke kácení přestárlých jabloní  a  náletových
dřevin a bude zde založena alej ovocných stromů. Realizace projektu by měla proběhnout na jaře roku 2019.
Miroslava Mervová – a ty stromy platíme my?
Starosta –  ne,  my je  neplatíme.  Výsadby bude financovat  Krajská  správa  silnic.  V současnosti musíme  jednat
s nájemcem a informovat jej.
Místostarosta – jak daleko musí být stromy od vozovky?
Starosta – podařilo se vyjednat kompromis 5 metrů. Původně to mělo být 8 metrů.
Miroslava Mervová – ale nemusejí souhlasit.
Starosta – to nemusí, ale stromy sem patří.

Usnesení číslo
87/2017

Zastupitelstvo  obce  Kunratice  po  projednání  souhlasí  s realizací  výsadeb  stromů  
na pozemcích ve vlastnictví obce v rámci revitalizace aleje podél komunikace III/03512.

Hlasovalo: 6 Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu RŮZNÉ – ZŠ a MŠ – rozpočtový výhled:  
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Pan  Starosta  seznámil  zastupitelstvo  s návrhem  rozpočtového  výhledu  ZŠ  a  MŠ  Kunratice.  Naše  příspěvková
organizace musí stejně jako my schvalovat střednědobý rozpočtový výhled. Protože jsme jejími zřizovateli, musíme
tento výhled schválit nejprve my.

Usnesení číslo
88/2017

Zastupitelstvo  obce  Kunratice  po  projednání  schvaluje  střednědobý  výhled  rozpočtu
příspěvkové organizace – Základní škola a mateřská škola Kunratice, okres Liberec.

Hlasovalo: 6 Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Ve 20:00 hodin přišla paní Jiřina Lukášová. Od této chvíle je přítomno 7 členů zastupitelstva.

K     bodu programu RŮZNÉ – Zhodnocení Programu rozvoje obce:  
Pan starosta seznámil zastupitele s vyhodnocením plnění programu rozvoje obce v roce 2017. Povedla se druhá
etapa rekonstrukce Kulturního domu, kdy se rekonstruovalo vytápění, upravila se terasa a vyměnily se dveře.  
Ve školce se provedla oprava podlah v jídelně a v obou hernách a dále zde byly osazeny posuvné dveře oddělující
obě herny. Ve škole se vyměnily vstupní dveře, na nichž se instalovalo zabezpečení proti vstupu neoprávněných
osob.  
V rámci společného projektu mikroregionu byly pořízeny kompostéry a štěpkovač. Pořídila se nemovitost, kde by
mohlo být obecní muzeum. Podařilo se ve spolupráci s farností opravit střechu na kostelní věži.
Dále se pracuje na záměru cyklostezky na trati bývalé úzkokolejky. Máme projektovou dokumentaci na opravu
historické  márnice.  Ve  spolupráci  s Lesy  ČR  se  připravuje  revitalizace  prostoru  kolem  Kunratického  rybníka.
Realizace projektu proběhne v roce 2019. V roce 2018 se budou připravovat podklady a dokumentace.
Intenzivně připravujeme žádost o dotaci na opravu komunikace kolem Fiňáků. Do 15 ledna musí ležet žádost na
ministerstvu pro místní rozvoj. Stále také probíhá příprava lokalit na zasíťování. Lokalitě „nad Brynychovými“ již
bylo vydáno územní rozhodnutí a nyní budeme žádat o stavební povolení. V lednu bychom měli Program rozvoje
obce aktualizovat, proto Vás prosím, abyste se zamysleli nad doplněním.
Miroslav Liška – jak to vypadá s kabelem kolem nás. Dali jsme souhlas a nic se neděje.
Starosta – nic bližšího o postupu realizace nevím, ale pozeptám se.

Zastupitelstvo  obce  Kunratice  po  projednání  bere  poskytnuté  zprávy  o  plnění  Programu  rozvoje  obce  na
vědomí.

Diskuse:

 Mgr. Jana Runkasová – bude se čistit koupaliště?

o Starosta – ano v březnu.

 Miroslava Mervová – vyřešení pramenu vytékajícího u Matěje Horáka.

o Starosta –  musíme zjistit  o  jakou vodu se  jedná.  Prozatím zkusíme dostat  vodu do  příkopu,  

aby nevytékala na komunikaci.

Závěr: Pan starosta poděkoval přítomným za účast na zasedání a ukončil jednání v 20:10 hodin.
Přílohy: Prezenční listiny

Rozpočtové opatření dle přílohy č. 8/2017

Zapsala: Miroslava Pospíchalová Zápis ověřili: Marcela Pažoutová ………………………………………
…

V Kunraticích dne 15. prosince 2017
Miroslav Liška ………………………………………

…

Zdeněk Liška
místostarosta

Milan Götz
starosta
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